

and Elderly Benefits, issued by the Department of National Health and Welfare, tabled in the Senate on February 5, 1985; and

That the date of presenting its final report which previously was December 22, 1987, now be extended to no later than March 31, 1989.

After debate, and—

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Doody moved, seconded by the Honourable Senator Phillips:

That the Senate do now adjourn.

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

---

#### *Changes in Membership of Committees*

Pursuant to Rule 66(4), membership of Committees was amended as follows:

The name of the Honourable Senator Hicks added to the membership of the Standing Senate Committee on National Finance (*15th June, 1988*).

The names of the Honourable Senators Lefebvre, McElman, Perrault and Roblin substituted for those of the Honourable Senators Corbin, Olson, LeBlanc (*Beauséjour*) and Barootes on the membership of the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration (*15th June, 1988*).

d'étude sur les prestations aux enfants et aux personnes âgées, émis par le ministère de la Santé nationale et du Bien-être social, déposé au Sénat le 5 février 1985; et

Que la date de présentation de son rapport final qui auparavant était le 22 décembre 1987 soit maintenant reportée au 31 mars 1989 au plus tard.

Après débat,

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Doody propose, appuyé par l'honorable sénateur Phillips,

Que le Sénat ajourne maintenant.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

---

#### *Modifications de la composition des comités*

Conformément à l'article 66(4) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

Le nom de l'honorable sénateur Hicks ajouté à la liste des membres du Comité sénatorial permanent des finances nationales (*15 juin 1988*).

Les noms des honorables sénateurs Lefebvre, McElman, Perrault et Roblin substitués à ceux des honorables sénateurs Corbin, Olson, LeBlanc (*Beauséjour*) et Barootes sur la liste des membres du Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et de l'administration (*15 juin 1988*).